
Referat fra styremøte 6-2022  

 

Tilstede: Per Røgeberg, Anne S. Blengsdalen, Robert Dokken, Marie Berg. 

Gjest på styremøte til sak 22/22: Veslemøy Fjerdingstad. 

Fravær: Erling Halling. 

 

  

  

Saksliste  

Først ble Robert Dokken ønsket velkommen i styret.  Ole Refsahl ønsker av private grunner å 

fratre som styremedlem. 

 

19/22 Kveargruppa Sølvstuffen, overføring av konto. 

Kveargruppa har en "sovende" konto i DNB stor kr. 17.196,34. Den er tiltenkt som støtte til 

medlemmene av gruppa.  Den er pr. nå ikke i bruk, men ønskes overført til Spel- og 

Dansarlagets konto, men øremerket kveargruppa.  Den er ment å brukes som støtte til kurs 

o.l. 

 

20/22 Medlemsmøte 

Sak 1: Laagdalsmuseet har sendt forespørsel om laget ønsker å delta på åpninga av 

"Julegata" 27.11.22.  

Sak 2: Telespringarkurs: Det har vist seg vanskelig å få instruktører til kurset som er 

planlagt i høst.  Forslag om å starte med et helgekurs, eks. fredag og lørdag 7. og 8. 

oktober. Oppfølging 3 torsdagskvelder fra kl. 18 til 19.   Laget spillemenn sørger for 

musikken.  

Sak 3: 8. oktober skal det være underholdning og kaffesalg på Nymoen senteret igjen.  

Må ha noen til kjøkkenet, og noen dansere.  

Sak 4: Skal vi ha Rakefiskfest på nyåret? 

Sak 5: Markenskappleik i februar: Må begynne å tenke på konserten på kvelden 

fredag.  Skal vi ha den på museet som vanlig, eller på Mølla? 

Sak 6: Landskappleiken 2023 i Lom: Det har kommet ønske om deltagelse i lagdans på 

kappleiken.  Er det noen mulighet for det? 
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21/22 Opprettelse av fond 

Det har kommet forslag fra et medlem om opprettelse av et fond som kan brukes når vi får 

inn søknad om støtte til utgivelse av eks. CD’er eller bøker. Utgivelsene må ha noe å gjøre med 

vårt interessefelt, folkemusikk, folkedans.  Dette er en årsmøtesak, men kan luftes på et 

medlemsmøte i forveien. 

 

Marie Berg 

Referent 


